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Orgullosos de la nostra 
Festa Major

Dia rere dia, Castelldefels va avançant per 
configurar-se com una ciutat que torna 
a posicionar-se en el lloc que els veïns es 
mereixen. Hem viscut junts la Festa Major 
2023, on amb il·lusió i moltes ganes hem pogut 
gaudir esdeveniment musical, culturals, 
esportius i jocs infantils pels més petits de la 
casa, actes en els quals es posa de manifest 
que el conjunt de la nostra ciutat viu la festa 
major amb molta il·lusió que es reflecteix en 
els grans i diversos actes culturals. Això ens 
indica la importància de les nostres arrels, els 
nostres costums i, per tant, del que significa 
Castelldefels pels veïns, i per això tot el nostre 
agraïment a tots ells i a les entitats que han 
fet possible que la festa major sigui tot un èxit. 
Un cop passada aquestes, i després de gaudir 
d’un dels dies més esperats pels veïns, hem de 
continuar treballant perquè la nostra ciutat 
sigui, i per tant les nostres festes, un referent 
en tota la comarca. Aquest mes que iniciem el 
nou any polític, continuarem treballant per 
una gestió propera i resolutiva que se centri 
en les demandes, preocupacions i surgències 
reals dels veïns, ja que apostar per això ens 
garantirà una ciutat de primera. Castelldefels 
està canviant cap a una ciutat nova i viva, on 
puguem gaudir cada dia més d’uns carrers 
nets i segurs, de l’oci divertit però responsable, 
de poder emprendre amb majors facilitats, 
de tenir espais per la joventut i els més grans, 
en definitiva, una ciutat de tots i per a tots. 
Castelldefels està canviant cap a una ciutat 
que tant necessitem i volem doncs amb tu 
continuarem guanyant. Visca Castelldefels i 
Visca tots els seus veïns!

Inicio en el nuevo equipo de 
gobierno municipal

Nuestra principal razón de ser, es otra manera 
de hacer política, la cercanía con vosotras y 
vosotros y hacernos llegar aquellas cuestiones 
que se generan en el día a día en nuestra ciudad y 
resolverlas.
En Vía Pública y Gent Gran que gestiona Nico 
Cerpa, se han empezado visitar diferentes 
barrios (Canyars, Ca N’Aimeric, Can Bou, Can 
Roca), para ver de primera mano cuáles son 
aquellas mejoras que hacen falta. 
En Gent Gran, se avanza en la creación de la 
Oficina de Atención a la Gent Gran (OAGG), que 
permitirá a nuestra gente mayor a tener a buen 
seguro mayor fiabilidad para poder gestionar 
todas aquellas cuestiones que les afectan y 
disminuir la brecha digital que hay actualmente.
En Salud, que gestiona Pakita Cruz, estamos 
manteniendo reuniones con responsables del 
departamento de Salud de la Generalitat para 
seguir con la gestión del proyecto definitivo 
del futuro tercer Centro de Atención Primaria 
(CAP) y Centro de día de Salud Mental que mejo-
rará la atención de la población de Castelldefels.
En Deportes hemos asistido a los diferentes 
eventos deportivos de nuestra ciudad, recep-
ciones institucionales en el salón de plenos a 
algunos deportistas locales, y a las entidades 
deportivas de la ciudad que han ganado campeo-
natos estatales e internacionales de diferentes 
disciplinas deportivas. Hemos recibido a 
algunas de las entidades deportivas de nuestra 
ciudad para marcar nuevos objetivos de trabajo.
En Educación y Juventud que gestiona Ramón 
Amador, se está trabajando en mejoras de 
climatización en las escuelas públicas. A finales 
de julio finalizó el programa Jovestiu con una 
gran afluencia de jóvenes, acabando el mes 
con un exitoso Concert Jove en Pl. Palmeres. 
Asimismo, se ha tramitado la bonificación a 
la Generalitat del ICIO, para obras de mejoras 
energéticas en los institutos Les Marines, Sert y 
Mediterrània.

Per una ciutat socialment més 
inclusiva, justa i cohesionada 

Durant el darrer mandat, el govern anterior liderat 
pel PSC, vam desplegar diferents iniciatives de les 
quals ens sentim molt orgullosos que recollien les 
demandes de moltes famílies que durant anys han 
lluitat per la igualtat d’oportunitats dels seus fills 
i filles, i que pretenien afavorir la inclusió social 
a la ciutat i proporcionar oportunitats socials, 
educatives, d’accés a persones amb diversitat 
funcional o trastorns del neurodesenvolupament.
Molt resumidament, vam destinar recursos 
extraordinaris a entitats que despleguen projectes 
de ciutat inclusius, com ISTEA, l’Escola del 
Pàdel Adaptat Andrés Gimeno o Artiment, vam 
mantenir projectes com l’esplai Macedònia, 
vam reforçar l’aportació a CAVIGA, vam seguir 
apostant per un servei d’inserció laboral específic 
a la comarca. També vam convocar, com mai 
s’havia fet, subvencions dirigides a les AMPAs 
de les escoles per poder contractar monitors de 
suport a l’alumnat amb necessitats educatives de 
suport educatiu a l’hora de menjador, així com als 
casals i activitats extraescolars organitzades als 
centres educatius. Es va adaptar el teatre Plaza 
per fer-lo més accessible, es van senyalitzar els 
principals passos de vianants i camins escolars 
per facilitar l’accés de les persones amb dificultats 
cognitives, també es va impulsar una campanya 
per facilitar la comunicació i l’autonomia de les 
persones amb dificultats cognitives en el petit 
comerç, i es va constituir la Taula de Salut Mental 
de Castelldefels, que aglutina una àmplia xarxa 
d’agents i d’entitats, entre d’altres.
I amb l’objectiu que tots aquests esforços no 
desapareguin sinó que es consolidin i ampliïn 
en el marc d’una estratègia de ciutat compartida 
amb el teixit social, educatiu i cívic de la ciutat, 
en el primer Ple municipal ordinari d’aquest nou 
mandat, el Grup Socialista vam proposar articular 
un Pla Local d’Inclusió Social i de Cohesió que, 
malauradament, l’actual equip de govern format pel 
PP i SOM va rebutjar amb una esmena a la totalitat. 
No obstant, estem segurs que la lluita de tantes 
famílies no ha estat en va i esperem que el nou 
govern reconsideri la seva decisió i treballi també 
per avançar cap a una ciutat que volem més justa i 
inclusiva.
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Gran pas per Catalunya i el català

A ningú se li pot escapar que JUNTS PER 
CATALUNYA ha fet un gir de guió pel que fa a les 
negociacions polítiques al seu màxim nivell.
Junts ha canviat el model de negociació amb l’Es-
tat. Mai abans s’havia negociat per una constitució 
de la mesa del congrés amb visió política d’estat. 
Mai abans s’havia parlat tant de les coses que es 
podien aconseguir només negociant la composició 
de la mesa del congrés.
La llengua catalana tindrà per primer cop en la 
història contemporània un reconeixement oficial 
internacional. El català serà llengua oficial de la 
Unió Europea. No és basa únicament en l’ús de la 
llengua a les institucions com  l’oficialitat plena del 
català a la Unió Europea, cosa molt diferent. Això 
és el que hem aconseguit des de JUNTS negociant 
una mesa del congrés.
Cal recordar que aquest acord no té res a veure amb 
la negociació sobre la investidura. No es mouran 
promeses ni voluntats polítiques sense garanties de 
compliment. Nosaltres no fiem res.
L’exigència que ha reclamat Junts per Catalunya 
perquè el català es pugui parlar al Congrés 
amb plena normalitat, juntament amb la resta 
de llengües oficials a l’estat espanyol de forma 
immediata, a partir del proper ple. L’ús del català 
és perfectament legal, no és obligatori parlar en 
castellà. No necessita cap reforma del reglament, 
només és una qüestió de voluntat política.
I un altre dels aspectes importants que hem 
aconseguit és la creació d’una comissió d’inves-
tigació sobre els atemptats del 17 d’agost del 2017 
a Barcelona i a Cambrils, i la reactivació de la 
comissió d’investigació sobre les clavegueres de 
l’estat i el cas Pegasus. Tenim dret a saber la veritat 
de totes les informacions referents a l’atemptat 
del 17A a Barcelona. Hi ha molts interrogants a 
resoldre encara i volem arribar fins al final, fins on 
faci falta. Aquesta comissió és imprescindible que 
es faci i es farà gràcies a Junts per Catalunya.
Junts, amb la força que els electors ens heu donat, 
farem valer i molt cada vot. No debem res a ningú 
i tenim l’objectiu molt clar. Si vols formar part del 
nostre equip ens pots escriure a 
castelldefels@junts.cat

Silencis còmplices

Els darrers dies hem viscut moments vergonyants 
davant les actituds intolerables, masclistes i d’abús 
de poder, del President de la RFEF, Luis Rubiales. 
Fets que vam ocórrer durant la celebració del 
Mundial aconseguit per la selecció espanyola 
femenina, però que eren la punta d’un iceberg que ha 
anat aflorant, dia rere dia, amb les seves posteriors 
accions i manifestacions, i les denúncies constants 
de la resta de les jugadores. A més de les denúncies 
del cos tècnic de l’equip de futbol femení que inclou 
també al seleccionador.
Des d’Esquerra Republicana considerem repro-
vables, indignants i vergonyoses les declaracions 
del senyor Rubiales a la compareixença de premsa 
que va realitzar el passat 25 d’agost, també els 
aplaudiments còmplices i els silencis eixordadors 
que estem patint aquests dies. Silencies com el de 
l’actual govern municipal de Castelldefels, ja que no 
posicionar-se és fer-ho al costat dels agressors. El 
missatge que donem avui marcarà les conductes del 
futur.
Tot i això, hem vist com la feina feta per part de 
l’anterior govern i dels propis clubs esportius de la 
nostra ciutat han donat fruït. Els comunicats emesos 
per la Unió Esportiva, Futbol Sala o Club de Basquet 
Castelldefels, entre d’altres, són un exemple. Cal 
aplaudir totes aquelles persones, clubs i federacions 
esportives que s’estan manifestant a favor d’acabar 
amb aquestes agressions sexuals.
Som conscients que a l’esport encara queda molt fei-
na a fer, per això proposarem al proper Ple Municipal 
tota una sèrie de mesures contra la violència sexual 
i de gènere en entitats i clubs esportius de la nostra 
ciutat: promovent la creació de protocols específics 
per la prevenció de les violències sexuals i de gènere 
en aquelles entitats i clubs esportius que encara no 
disposin, creant una comissió de garanties local que 
faci seguiment i asseguri l’activació dels protocols 
en el moment dels fets denunciats, i promovent 
formacions especialitzades per a tècnics, dirigents 
i entrenadors sobre els drets fonamentals a la 
infància i l’adolescència, i la igualtat a l’esport.
Per què promoure i defensar l’esport femení a 
Castelldefels no va d’instal·lar una pantalla gegant 
i omplir una plaça de banderes, malbaratant 
recursos com ha fet el PP de Manuel Reyes i SOM 
Castelldefels, sinó de garantir l’equitat i el dret de 
les nostres esportistes. Cal posicionar-se sempre al 
costat de les víctimes, ja que els silencis són sempre 
còmplices.
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Per què no s’han adaptat les escoles 
durant les vacances d’estiu? 

2023 torna a ser un any amb un estiu molt càlid. 
Les temperatures s’han enfilat una altra vegada 
a màxims històrics i les onades de calor es van 
succeint sense donar-nos treva. I al setembre 
és possible que la situació no millori gaire. Així 
que un any més els nostres petits i joves hauran 
de començar el curs escolar amb temperatures 
insuportables dins dels centres educatius de 
Castelldefels. 
El canvi climàtic és un fet indiscutible i fa 1 any, 
des de Movem En Comú Podem, vam proposar 
que l’ajuntament de Castelldefels fes un estudi 
sobre l’eficiència energètica d’escoles bressol, 
escoles i instituts de la ciutat per tal de fer un pla 
de climatització de les aules i dels espais educatius: 
la comunitat educativa havia expressat la calor 
insuportable que feia a les escoles des del primer 
dia del curs 2022-23. També reclamàvem que la 
Generalitat habilités una partida pressupostària 
destinada a dur a terme els plans de transició 
energètica que necessiten els centres educatius de 
Catalunya, també els de Castelldefels. Doncs bé, 
un any després, no hi constància de cap canvi. El 
pròxim 6 de setembre l’alumnat, el professorat i 
tota la comunitat educativa tornarà a patir la calor 
insuportable d’uns centres educatius que necessi-
ten adaptar-se urgentment al repte de mitigar els 
efectes del canvi climàtic.
Totes les formacions del consistori van donar 
suport a aquesta proposta de Movem En Comú 
Podem, també les que actualment conformen el 
govern municipal, el PP i el regidor Cerpa, cap de 
llista de Som Castelldefels, però aquesta qüestió 
segons els fets sembla que no forma part de la seva 
agenda, si més no, no ha format part dels anuncis 
de les seves primeres actuacions com a govern 
municipal, com tampoc no han esmentat res de la 
necessitat de construir una cinquena escola bressol 
a Castelldefels.
L’educació pública i de qualitat hauria de ser 
una prioritat de tot govern perquè només es 
construeixen societats democràtiques de persones 
lliures si l’educació pública i de qualitat és un dret 
garantit per a tothom.
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